

Welcome to Mark Dedekind Safaris



Mark Dedekind Safaris organize professional Hunting Safaris in South Africa

Mark Dedekind Safaris organize professional Hunting Safaris in South Africa. We offer the possibility to hunt on approximately 90,000 ha of the richest game areas in Zululand and Thabazimbi. A big variety of game species are available: the native Red Duiker, Nyala, Kudu, Eland, Waterbuck, Sable, Buffalo, Rhino and of course trophy warthogs. We also offer Wingshooting. Mark Dedekind Safaris also organize Deep Sea Fishing and Sightseeing.



Mark Dedekind Safaris organisieren professionelle Safari-Jagden in Südafrika

Mark Dedekind Safaris organisiert professionelle Safari-Jagden in Südafrika. Wir bieten Jagdmöglichkeit auf rd 90.000 ha in den wildreichsten Gegenden Zululands und Thaba Tholo. Die Auswahl der Tierarten reicht vom heimlichen Rotducker über Nyala, Kudu, Eland, Wasserbock, Sable bis zu Büffel und Nashorn und natürlich den kapitalen Warzenkeiler. Neben Grosswildjagden werden auch Flugwildjagden angeboten. Mark Dedekind Safaris organisiert auch Hochseefischen sowie Sightseeing.

[We are Ebola free! \(click here for info\)](#)

**We are also on Facebook:
Wir sind auch auf Facebook:**

<https://www.facebook.com/markdedekindsafaris>